[44] Frameworks-Air-Conditioning, Art & Language Press, Coventry, 1967, reprinted in Maenz and De Vries (eds.) Art & Language: Texte zum Phanomen Kunst und Sprache, Dumont Schauberg, Cologne, 1972, pp. 18-47 (p. 32).
Un « phénoménaliste » qui pourrait affirmer que les relations entre les parties constituantes, etc., doivent être analysées en termes de « données des sens » (assertions) semble obligé d’accepter le point de vue selon lequel ces « assertions physiques » (n’importe lesquelles) impliquent de telles assertions sur les « données des sens ». Nous pourrions ajouter qu’il n’existe pas pour lui de besoin correspondant l’obligeant à affirmer que les assertions conjonctives des « données des sens » devraient à leur tour impliquer des « assertions physiques » (à savoir, sur des parties constituantes, etc.)

[44] Extract from Frameworks-Air-Conditioning, Art & Language Press, Coventry, 1967, reprinted in Maenz and De Vries (eds.) Art & Language: Texte zum Phanomen Kunst und Sprache, Dumont Schauberg, Cologne, 1972, pp. 18-47 (p. 32).
A ‘phenomenalist’, who might claim that relations between components etc. are to be analysed in terms of ‘sense data’ (statements), appears to be committed to the view that these ‘physical statements’ (any at-all) entail such ‘sense data’ statements. It might be added that there is no corresponding need for him to claim that conjunction ‘sense data’ statements would in turn entail ‘physical statements’ (i.e. of components, constit​uents etc.).
